
Protokół nr 1/2025 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

w dniu 27.01.2025r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

Pan Mirosław Kuzka - przewodniczący komisji,  

Pani Renata Samiczak- członek komisji, 

Pan Michał Leśkiewicz- członek komisji, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

W obradach Komisji uczestniczyli również: 

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 

Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy Masłów 

Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów 

Anna Kucmin- kierownik referatu RGKiOŚ 

Dariusz Korczyński- kierownik referatu RBiGP 

Agnieszka Borycka- kierownik referatu RPiRG 

Kułak Aneta- kierownik GOPS 

Damian Maleszak- urbanista 

Karolina Krupa- referent ds ochrony środowiska 

 

Proponowany porządek obrad: 

1)  Otwarcie posiedzenia. 

2)  Stwierdzenie quorum. 

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4)  Przyjęcie protokołów z poprzednich komisji. 

5)  Projekt uchwały: 

a) w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Masłów na lata 2025-2032”; 

b) w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/222/2020 Rady Gminy Masłów z dnia 29 maja 2020 r. 

w sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy Masłów; 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025-2031 

 

6) Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok. 



7) Sprawozdanie z pracy komisji  za 2024 rok.  

8) Sprawy inne.  

9) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 

poz. 3838) w dniu 27 stycznia o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 

Mirosław Kuzka, który otworzył posiedzenie. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych z 3 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Brak uwag w tym punkcie. 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 



Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0)  

Ad.4. Przyjęcie protokołów z poprzednich komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa – Pan 

Mirosław Kuzka przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.  

Komisja, w głosowaniu przyjęła protokóły z posiedzenia z poprzednich komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie przyjęcie protokołów z poprzednich komisji 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Ad.5.Projekt uchwały: 

 

Ad. 5a w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z 

terenu Gminy Masłów na lata 2025-2032”; 

  

Projekt uchwały przedstawiła Karolina Krupa- referent ds. ochrony środowiska, która szczegółowo 

omówiła tematykę uchwały. Głównym zadaniem tego programu jest usunięcie azbestu i wyrobów 

azbestowych z terenu Polski do 2032, minimalizacja negatywnych skutków zdrowotnych 

spowodowanych obecnością azbestu. Na poziomie lokalnym założenia programu realizowane są 

przez samorządy gminne. Tak jest też w przypadku Gminy Masłów. Została przeprowadzona 

inwentaryzacja w sierpniu 2024 roku wyrobów zawierających azbest w związku z pozyskaniem 

dofinansowania z Ministerstwa Rozwoju i Technologii w ramach konkursu „Azbest 2024”. Całość 

tego zadania wyniosła 19 680 zł brutto, z czego gmina otrzymała 15 100 zł brutto dotacji. Z 

inwentaryzacji wynika, że na terenie Gminy pozostało 1912 ton azbestu. Są to głównie płyty faliste 



z budynków mieszkalnych i gospodarczych. Na podstawie inwentaryzacji przystąpiono do 

sporządzenia gminnego programu  usuwania azbestu. Cały program oraz inwentaryzację sporządzała 

firma „Zakład analiz środowiskowych”. 

Pytanie w sprawie programu usuwania azbestu zadał Radny Mirosław Kuzka, który dopytał, jak 

wygląda odbiór azbestu. Karolina Krupa wyjaśniła, że program celowo jest realizowany od kwietnia 

do września i w tym czasie firma odbiera azbest i wykonuje demontaż. Wnioski należy składać 

wcześniej. Pan Wójt Tomasz Lato zabrał głos w dyskusji. Przekazał, że mieszkańcy chcąc pozbyć się 

azbestu, zdejmują go wcześniej z dachu i dopiero zgłaszają do urzędu. Azbest ustawiony jest na 

paletach przed posesjami. Często właśnie z tego powodu czas oczekiwania wydaje się dosyć długi. 

Pan Mirosław Kuzka dopytał, czy jeśli w tym momencie zgłosimy chęć odebrania azbestu, czy mamy 

jeszcze szansę, że będzie odebrany w tym roku. Pani Karolina krupa przekazała, że na ten moment 

wpłynęło ponad 50 wniosków na odbiór azbestu i 10 na demontaż. Wnioski będą rozpatrywane 

według kolejności. Pan Wójt przekazał, że program jest do 2032 roku. Sukcesywnie będzie ten 

program realizowany. Radny Tomasz Ksel zapytał, ile rocznie zbieramy ton azbestu z naszej gminy. 

Pani Karolina krupa przekazała, że w zeszłym roku odebrano ok. 9 ton. Pan Wójt poruszył temat 

mieszkańców, często jest taka sytuacja, że mieszkaniec bardzo chętnie by wymienił pokrycie 

dachowe ale po prostu nie ma na to środków finansowych. A program ten nie pokrywa kosztów 

nowego pokrycia dachowego.  

 

Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Masłów na lata 2025-2032”; 

 

Wyniki głosowania: 

ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJE SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3) Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz, Mirosław Kuzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0)  

 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Masłów na lata 2025-2032”; 



 

Ad.5b w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/222/2020 Rady Gminy Masłów z dnia 29 maja 2020 

r. w sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy Masłów; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ., która szczegółowo 

omówiła tematykę uchwały. Pan Wójt Tomasz Lato na wstępie wyjaśnił, że uchwała ta została podjęta 

w związku z ustawowym obowiązkiem odbioru tekstyliów. Odbiór spod nieruchomości  będzie 

odbywał się w terminach, w których odbierane są również wielkogabaryty ( 2 razy w ciągu roku). 

Anna Kucmin wspomniała, że ma charakter porządkowy. W związku z tym, że zdecydowaliśmy się 

na odbiór tekstyliów bezpośrednio z nieruchomości, został wprowadzony nowy worek-worek biały 

na tekstylia. Worki zostaną rozwiezione mieszkańcom przez firmę odbierająca odpady. W związku z 

powyższym w regulaminie utrzymania czystości i porządku w gminie Masłów musieliśmy dokonać 

zmian. Na stronie internetowej Urzędu Gminy były podane informacje odnośnie zmian, jakie weszły 

w życie od stycznia 2025 odnośnie tekstyliów. Od stycznia jest zakaz wrzucania tekstyliów i odzieży 

do czarnych worków (odpady zmieszane). Na stronie internetowej umieszczona została również 

informacja o segregacji i o terminach, w jakich będą dostarczane worki dla mieszkańców na tekstylia. 

Pan Wójt przekazał, że dzięki tekstyliom jest szansa, że wzrośnie nam poziom recyklingu. 

Mieszkańcy mają również możliwość odwożenia tekstyliów do pojemników PCK, które znajdują się 

na terenie gminy. Poziomy recyklingu, jakie będą musiały osiągać gminy są coraz to wyższe. Do tego 

najprawdopodobniej niebawem wejdzie system kaucyjny, który zabierze nam szkło i plastik. 

Mieszkańcy zakupując butelkę z kaucja będą oddawać te butelki do sklepu po to aby odzyskać kaucję. 

W przypadku naszej gminy na jej terenie mamy tylko kilka wielkopowierzchniowych sklepów 

(SPAR, DINO), z których będzie można wliczać oddane odpady do poziomów recyklingu. Pan Wójt 

przekazał, że jeśli będzie sytuacja, że będziemy widzieć, że do każdego miesiąca za odpady będziemy 

dużo dokładać, wówczas będzie zmuszony przedłożyć wysokiej Radzie uchwałę o podwyżce. Wójt 

przekazał,że nie chciałby tego robić, ale po wyliczeniach, jakie dokonaliśmy wychodzi, że trzeba 

dokładać do jednego mieszkańca ok 3,19 zł. Najbliższe miesiące pokażą, jak na ten moment będzie 

wyglądać sytuacja.  

Radny Tomasz Ksel dopytał, czy znamy kwotę za 1 tonę tekstyliów i czy mamy prognozę, ile może 

wynoić koszt odbioru tekstyliów. Pan wójt poinformował, że prognozy nie mamy, gdyż do tej pory 

nie znalismy ilości tekstyliów jakie oddawali mieszkańcy do PCK. Natomiast cena za 1 tone to kwota 

2000 zł. Anna Kucmin potwierdziła tą kwotę i przekazała, że jest to identyczna kwota, jaką firma 

pobiera za wywóz tekstyliów z PSZOKU. Odbyły się również negocjacje z PW Mirosław Olejarczyk, 

ale ostatecznie została kwota 2000 zł. Pan Wójt odniósł się również do ilości tekstyliów, iż istnieje 

taka możliwość, że przy pierwszej zbiórce tych tekstyliów będzie dużo ze względu na czyszczenie 



strychów i tego co nam gdzieś zalegała. Jednak później mogą być to ilości zdecydowania mniejsze.  

Ostatnie pytanie zadał radny Piotr Zegadło. Dopytał, co będzie można wrzucać do worków z 

tekstyliami. Czy firma dała jakieś wytyczne. Anna Kucmin przekazała, że nie ma jasnych przepisów 

dzielących tekstylia na brudne i czyste. Sama ma wątpliwości, jak to będzie później rozdzielane. 

Podejmowane będą w tej sprawie rozmowy z firmą. Pan Wójt mówi, iż będzie możliwe, że będzie 

podjeżdżała jakaś firma która będzie „podbierała” tekstylia przed zbiórką, gdyż później może je 

sprzedać.  

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/222/2020 Rady Gminy Masłów z dnia 29 maja 2020 r. w 

sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy Masłów; 

 

Wyniki głosowania 

ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3)  Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW(0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0)  

 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/222/2020 Rady Gminy Masłów 

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy 

Masłów;  

  

Ad 5c. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

   Projekt uchwały przedstawił  Robert Szechnicki, który szczegółowo omówił tematykę uchwały.  

Zwiększa się ogółem plan dochodów o kwotę 2114 604,97 zł do kwoty 94.320.572,37 zł. 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: Dz. 855 oraz dz. 921. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 2 520 081, 12 zł do kwoty 92 320 572, 37 zł.  

Zwiększa się ogółem plan wydatków w następujących działach: Dz.855 i dz. 921. 

 W wyniku zmian w budżecie ulega zmniejszeniu nadwyżka budżetu o kwotę 405.476,15 zł do 

kwoty 1.925.161,85zł. Zwiększają się natomiast przychody budżetu o kwotę 405.746,15 zł z tytułu 



wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy 

wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków 

nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 

odrębnych ustawach.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Renata Samiczak 

PRZECIW (2) Michał Leśkiewicz, Mirosław Kuzka 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy 

 

Ad 5d. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025-2031 

Projekt uchwały przedstawił Robert Szechnicki- Skarbnik Gminy Masłów, który szczegółowo 

omówił tematykę uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025-2031 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Renata Samiczak 

PRZECIW (2) Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

WSTRZYMUJE SIĘ(0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 



Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2025-2031 

 

Ad 6. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok. 

 

Głosowanie w spawie: 

Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

NIEOBECNI: (0)   

 

Ad.7. Sprawozdanie z pracy komisji za 2024 rok. 

Komisja zapoznała się z planem pracy komisji. Brak zastrzeżeń. 

 

Ad.8. Sprawy inne 

 

Ad. 9  Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Mirosław Kuzka podziękował za udział w Komisji i o godzinie 

17:56 zamknął obrady Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Emilia Pokrzywińska 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska,  

           Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

                                                                                                   /-/ Mirosław Kuzka 


